
Verksamhetsberättelse för föreningen NordVisa 1/7 2023 – 30/6 2024
● Styrelsen har haft 6 möten, alla under våren 2024. Samtliga länder utom Finland och

Färöarna har varit representerade. Samtliga möten hållits över nätet.

● Nordiska Visskolan fortsätter med Maud Lindström som ledare. Besök gärna skolans

webbplats http://nordiska.fhsk.se/sang-scen. Berätta om skolan så att vi får fler

elever från hela Norden!

Uppföljning av handlingsplanen 2023-2024

Framtiden för det nordiska organiserade vislivet.

Frågan har bearbetats i NordVisas styrelse. Status:

● Ett underlag för harmoniserade stadgar finns.

● Grunddokumentet är analyserat och behöver arbetas om helt.

● Kulturpolitisk målsättning diskuterat och nytt utkast under arbete.

Arbetet har gått långsamt eftersom arbetet med en nordisk visfestival tagit resurser från

hela styrelsen.

Ansökan beviljad för höstkonferens i Kungälv

NordVisa har fått SEK 50000:- som stöd till resor och vistelse för deltagarna vid ett

höstmöte i Kungälv med målet att ha representanter från alla nordiska länder på plats och

diskutera det nordiska visföreningslivets framtid. Mötet avhölls med framgång men utan

NordVisas ordförande pga akut operation. Resultatet av mötet dokumenterades och ingår

nu i det vidare framtidsarbetet.

Ett av många förslag från mötet var att skapa en ny nordisk visfestival. Detta projekt

adopterades av NVF och arbetet är idag långt gånget. NVF leder projektet, NordVisa och

övriga partnermedlemmar deltar stödjande.

Dessutom initierades et zoom-kaffemøde 1 x om måneden, hvor man kan inspirere

hinanden omkring hvem man er, hvad man laver.

Projektet är redovisat men bekräftelse har ännu inte inkommit. (2024-09-09)

Framtida finansiering och budget

Även detta har påverkats av de begränsade framtidsdiskussionerna och styrelsen har inget

nytt att rapportera till årsmötet.

Vi har efter önskemål från VVD som har ett krympande medlemsantal anpassat avgifterna

för 2022 till 2025 för dem.



Handlingsplanen i korthet:

● Styrelsen vill att NordVisa tar en mer aktiv roll.

o JA, med festivalen

● Tillsammans med medlemmarna arbeta fram en nordisk strategi med mål att stärka

viskulturen.

o DELVIS – inte hunnit

● Att arbeta fram en ansökan om projektmedel att anställa en resurs. Ansökan ska

vara inskickad 30/6 –23.

o NEJ – inte hunnit

● Styrelsen ska utvärdera möjligheterna till

o Nordiskt stipendium och nordiska turnéer

▪ Ur anteckningsprotokoll 2024-01-18: Ett första försök görs med

befintliga stipendiater från NVF och ViS. Unga artister som behöver

synas och som behöver erfarenhet. Vi får då också testa intresset hos

publik och arrangörer. Anna håller i detta (tillsammans med Liv.)

o Vänortsutbyte

▪ Svalt intresse. Vi låter denna fråga vila men är vakna för nya möjligheter.

o Start av olika utbildningar

▪ Idéer finns från mötet i Kungälv.

● Utveckla den framtida informationsstrategin utifrån nationella behov och framtiden

för Magasinet Visor.

o Har diskuterats men avvaktar magasinet Visors närmaste utveckling.

Tillägg från årsmötet

● Styrelsen ges i uppdrag att följa upp sångkonferensen som hölls nyligen i Norge.

o Ur anteckningsprotokoll 2024-01-18: Vi är tveksamma om NordVisa har en roll

utan tror att det behövs större aktörer. Kanske ViS kan tala med MAIS eller

någon annan som samlar flera kulturområden.

● Årsmötet utsåg också en grupp bestående av Liv Kreken, Hanne Juul, Hans Kåre Flø

och chris Jangelöv göra en första resurskartläggning för kommande historieskrivning

om den nordiska visrörelsen med start i viseverksteder och de nordiska visträffarna.

o Startar hösten 2024

Budget

Vi har nu årliga medlemsintäkter på SEK 12000:- vilket gott och väl täcker våra

kostnader för bank, webbserver, nyhetsbrev och övriga småkostnader. Däremot räcker

intäkterna inte till fysiska möten utan att vi söker stöd för detta.

Projektkostnader finansieras huvudsakligen med externa medel.

För styrelsen: chris Jangelöv, ordförande.


